
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXIII/2006 
 

obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu  30  marca  2006  roku 

 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21 radnych, obecnych na sesji 18 radnych, tj. 85,2%. 
 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
2. Marian Pareński 
3. Karol Pauś 
4. Ryszard Szymański 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności 
 
Rada Miejska i wszyscy zebrali chwilą milczenia uczcili pamięć zmarłego w dniu 6 lutego 
2006 roku ppłk. Jana Malińskiego – Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Ostrzeszów. 
 
 

Porządek obrad 
  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z  XXXII sesji Rady Miejskiej   
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Uchwalenie „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków” (nr 230B/2006) 
10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego  
    we wsi Rojów w rejonie oczyszczalni ścieków (nr 232/2006) 

      b) zmiany w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2006 rok  (nr 241/2006) 
c) udzielenia z budżetu miasta i gminy Ostrzeszów pomocy finansowej Województwu  
    Wielkopolskiemu na zadanie z zakresu drogownictwa oraz zawarcia porozumienia  
    (nr 242/2006) 
d) upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy do zaciągnięcia długoterminowego kredytu  
    bankowego oraz zobowiązania wekslowego (nr 233/2006) 
e) wniosku Polskiej Telefonii Komórkowej CENTERTEL (nr 235/2006))  

      f) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Ostrzeszowie przy ul. Cichej (nr 221/2005)  
      g) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Ostrzeszowie przy ul.Grzybowej  
          (nr 234/2006) 
      h) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Ostrzeszowie w rejonie ulicy Piastowskiej 
          (nr 237/2006) 
      i)  darowizny nieruchomości położonej w Ostrzeszowie przy ul. Gorgolewskiego  
          z przeznaczeniem na cele publiczne (nr 238/2006) 
      j)  oddania w użyczenie nieruchomości położonej w Ostrzeszowie w rejonie ulicy  
          Przemysłowej (nr 239/2006) 
      k) ustalenia nowych nazw ulic we wsi Kuźniki  (nr 231/2006) 
  l) zmiany uchwały Nr XXX/250/2005 Rady Miejskiej z dnia 24 listopada 2005 roku  
          w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Ostrzeszowa na lata  
          12006 – 2015 (nr 244/2006) 
       ł) uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycjnego Miasta i Gminy Ostrzeszów           
          na lata 2007 – 2013 (nr 245/2006) 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
12. Sprawy różne i informacje 
13. Zakończenie 

 



             
Do punktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.   
                         Przedstawi ł radnym i zebranym nowego Komendanta Komendy Powiatowej  
                         Policji w Ostrzeszowie Dariusza Bieńka. 
 
Do punktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który radni 
                         otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 
                         Stanis ław Wabnic – Burmistrz wniósł o przyjęcie do porządku obrad  
                         następujących projektów uchwał w sprawie:  

                   - udzielenia z budżetu miasta i gminy Ostrzeszów pomocy finansowej  
                     Województwu Wielkopolskiemu na zadanie z zakresu drogownictwa  
                     oraz zawarcia porozumienia (nr 242/2006) 

                    - zmiany uchwały Nr XXX/250/2005 Rady Miejskiej z dnia 24 listopada  
                      2005 roku w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji  
                      Ostrzeszowa na lata 12006 – 2015 (nr 244/2006) 
                         - uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycjnego Miasta i Gminy Ostrzeszów           
                           na lata 2007 – 2013 (nr 245/2006). 
                         Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”)  przyjęła do porządku obrad 
                         wniesione projekty uchwa ł. 
 
Do punktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ł radny Marek Pohl. 
                         Radny Marek Pohl wyrazi ł zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) wybrała radnego Marka  
                         Pohla Sekretarzem obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej.  
                          
Do punktu 4-go Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Henrylk Mackanić w imieniu nieobecnego radnego Mariana  
                       Pareńskiego - Sekretarza obrad XXXII sesji Rady Miejskiej  
                       przedstawi ł wniosek w sprawie przyjęcia protokół z poprzedniej sesji 
                         bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada jednog łośnie (18 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protoko łu. 
 
                         Zabra ł głos Radny Województwa Wielkoplskiego Zbyszko Szmaj. 
                         Wystąpienie Radnego – załącznik do protokołu na piśmie. 
                         Radny Adam Zawada stwierdzi ł, że droga nr 449 nie jest zaplanowana do  
                         remontu przez województwo i należy czynić starania o ujęcie tej drogi  
                         w planach wojewódzkich by skorzystać ze środków unijnych na lata 2007 -              
                         2013. 
 
Do punktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do punktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                         Stanis ław Wabnic – Burmistrz złożył powyższe sprawozdanie. 

 



                         Sprawozdanie stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do punktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych  
                         Radny Ryszard Dadaczyński: 

                   - domagał się, aby służby porządkowe: Policja, Straż Miejska zwracały większą  
                     uwagę na przestrzeganie obowiązków przez osoby wyprowadzające psy.  
                     Dotyczy achowania środków ostrożności przed zagrożeniem dla innych  
                     osób (porowadzenie na uwięzi, złożony kaganiec) oraz usuwania  
                     zanieczyszczeń pozostawionych przez psy, 
                   - w związku z pogłoskami wśród społeczności o planowanej prywatyzacji  
                     ostrzeszowskiego szpital, zwrócił się do Starosty Ostrzeszowskiego  
                     o zamieszczenie na Lamach „Czasu Ostrzeszowskiego” wyjaśnień na temat  
                     przysz łości szpitala, a w szczególności co do zasad jego funkcjonowania  
                     w przypadku ewentualnej zmiany statusu prawnego, 
                   - porównując ceny za składowanie i utylizację odpadów stałych na wysypisku           
                      miejskim w miejscowości Ślesin i w Ostrzeszowie, zwrócił uwagę  
                      na kilkakrotną mniejszą  cenę stosowaną w Ślesinie w porównaniu  
                      do obowiązującej w Ostrzeszowie. W związku z tym zapytał jakie są tego  
                      powody i czy nie należąło by zmienić sposób prowadzenia wysypiska 
                      np. poprzez jego wydzierżawienie.   

                         Radny Zygmunt Ostrowicz zapytauje na jakim etapie jest stan przygotowań  
                         do budowy chodnika przy drodze nr 11 w kierunku Rogaszyc. 
                         Radny Henryk Kajser wnioskowa ł o: 

                   - rozważenie możliwości utworzenia dodatkowych miejsc parkingowy 
                     przy Urzędzie Miasta i Gminy z jednoczesnym usprawnieniem komunikacji  
                     pomiędzy ulicami: Piastowską i Zamkową, poprzez rozebranie płotu pomiędzy  
                     istniejącym prakingiem żużlowym a terenem wokół budynku Prokuratury 
                     oraz wykonanie niwelacji terenu przynajmniej na pewnym odcinku celem          
                     umożliwienia komunikacji pomiędzy wymienionymi ulicami poprzez parking          
                     (ruch dwukierunkowy), 
                   - rozebranie płotu pomiędzy budynkiem Urzędu Miasta i Gminy a budynkiem  
                     Prokuratury w celu wdrożenia komunikacji pomiędzy urzędami i dojścia  
                     do parkingu,                    
                   - rozebranie szopy – garażu istniejącego na terenie placu Prokuratury – budowla 
                     szpeci. 

 
                  Obrady sesji opuścił radny Ryszard Dadaczyński. 
        
                   Lech Janicki – Starosta Ostrzeszowski wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy  
                   dopuszczamy dyskusję na temat prywatyzacji szpitala w Ostrzeszowie. 
                   Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował,  
                   że otrzymał pismo z datą marzec 2006 roku  do wiadomości Zespołu Zakładów  
                   Opieki Zdrowotnej w sprawie rozbudowy szpitala w Ostrzeszowie adresowane  
                   do Parlamentarzystów RP, Radnych Województwa Wielkopolskiego, Rady  
                   Powiatu Ostrzeszowskiego oraz Rad Miasta i Gmin. 
                   Starosta podkreślił, że sprawy prywatyzacji i rozbudowy szpitala będą  
                   dyskutowane na posiedzeniu Rady Spo łecznej ZZOZ. 
 
                   Obrady sesji opuścił radny Zygmunt Ostrowicz 
 

Do punktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Nikt nie zabra ł głosu.  
 
Do punktu 9-go Uchwalenie „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków” 
                         (nr 230B/2006) 
                         Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił poejwkt uchwały w po- 
                         wyższej sprawie.    
 
                         Na obrady sesji powrócili radni: Ryszard Dadaczyński i Zygmunt Ostrowicz. 

 



 
                         Radny Jan Góra zapytuje: 
                         - jeżeli ktoś nie podpisze umowy – to co dalej, 

                   - czy Wodociągi Ostrzeszowskie jako monopolista niebędą szykanować  
                     odbiorców wody,                          
                   - kto odpowiada za przyłącza wodne. 

                         Radny S ławomir Odrobiński stwierdza, że w regulaminie winna być wyraźnie  
                         określona granica odpowiedzialności odbiorcy wody i Wodociągów. 
                         Piotr Klimek – Prezes Wodociągów Ostrzeszowskich spółki z o.o. wyjaśnił, żę: 

                   - do tej pory wszystkie awarie wodociągów usuwała Spółka i tak będzie dalej  
                     o ile przebieg rur nie będzie zabudowany, 
                   - do wodomierza odpowiada Spółka, a od wodomierza za instalację odbiorca  
                     wody.  
                   Radny Henryk Kajser stwierdza, że w projekcie regulaminu brak jest zapisu  
                   o wodomierzach ogrodowych i na potrzeby rolnictwa i należałoby jaki zapis  
                   umieścić. 
                   Radni nie widzieli umowy jaka będzie obowiązywać po uchwaleniu regulaminu. 
                   Mariusz Witek proponuje, aby na najbliższych posiedzeniach Komisji –  
                   Wodociągi Ostrzeszowskie zapoznały radnych z wzorem nowej umowy na  
                   odbiór wody.   
                   Rada Miejska 10 g łosami „za”, 3 „przeciw”,  5 „wstrzymujacymi” przyjęła,  
                   aby w § 15 w pkt 2 dopisać „w tym możliwości zainstalowania dodatkowego  
                   wodomierza w celu rozliczenia ilości wody bezpowrotnie zużytej". 
                    
                   Rada Miejska 11 g łosami „za”, 3 „przeciw” ,  4 „wstrzymującymi” podjęła  
                   uchwałę. 
                   Uchwa ła Nr XXXIII/270/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
Do punktu 10-go Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
                               terenu położotnego we wsi Rojów w rejonie oczyszczalni ścieków  
                               (nr 232/2006) 
                               Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały w po- 
                               wyższej sprawie.    

                         Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
                         pod obrady sesji.  
                         Stanis ław Wabnic – Burmistrz wniósł o: 
                         - wykreślenie w § 4 w pkt 1 zapisu „chronionego krajobrazu” a dopisanie        

                                 „objęty planem” 
                         - dopisanie w załączniku nr 2 w § 1 pkt 2 ppkt 6 „partnerstwo prywatno- 
                           publiczne” 
                         Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwa ła Nr XXXIII/271/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
  

                           Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił następujące projekty uchwał  
                           w sprawie: 

b) zmiany w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2006 rok   
    (nr 241/2006) 

                         Stałe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                         sesji. 
  
                     Obrady sesji opuścił radny Adam Bociąga. 
 
                         Rada Miejska jednog łośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwa ła Nr XXXIII/272/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
  
                     c) udzielenia z budżetu miasta i gminy Ostrzeszów pomocy finansowej  

                          Województwu Wielkopolskiemu na zadanie z zakresu drogownictwa 
                          oraz zawarcia porozumienia (nr 242/2006) 

 



                         Sta łe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                         sesji. 
  
                    Na obrady sesji powrócił radny Adam Bociąga. 
 
                         Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwa ła Nr XXXIII/273/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 

                           d) upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy do zaciągnięcia długo-               
                         terminowego kredytu bankowego oraz zobowiązania wekslowego  
                         (nr 233/2006) 

                               Stałe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                         sesji. 

                               Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXIII/274/2006 stanowi załącznik do protokołu 

 
                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił następujące projekty  
                           uchwa ł w sprawie:  

                     e) wniosku Polskiej Telefonii Komórkowej CENTERTEL (nr 235/2006) 
                         Stałe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                         sesji. 
                         Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwała Nr XXXIII/275/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
f) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Ostrzeszowie 
    przy ul. Cichej (nr 221/2005)  

                         Sta łe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                         sesji. 
                         Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwa ła Nr XXXIII/276/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           g) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Ostrzeszowie przy  
                               ul.Grzybowej (nr 234/2006) 

                         Sta łe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                         sesji. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                         Uchwa ła Nr XXXIII/277/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           h) zbycia nieruchomości gruntowej położonej w Ostrzeszowie w rejonie                  
                                ulicy Piastowskiej (nr 237/2006) 

                          Sta łe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                          sesji.  

                                Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                          Uchwa ła Nr XXXIII/278/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
 i) darowizny nieruchomości położonej w Ostrzeszowie 
     przy ul. Gorgolewskiego z przeznaczeniem na cele publiczne  
     (nr 238/2006) 

                          Sta łe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                          sesji.  
                          Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                          Uchwa ła Nr XXXIII/279/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                            Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił  
                            40 minutową przerwę w obradach (godz.1200 – 1240). 
                            Po przewie: 
                            - nie wrócili radni: Ryszard Dadaczyński, Elżbieta Derendal,  
                              Zygmunt Lizakowski i Krystyna Sikora.  
                            - przybył radny Ryszard Szymański. 

 



 
                            Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił następujące projekty  
                            uchwa ł w sprawie:  
                           
                           j) oddania w użyczenie nieruchomości położonej w Ostrzeszowie w rejonie  
                                ulicy Przemysłowej (nr 239/2006) 

                          Sta łe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                          sesji.  
                          Radny Heryk Kajser stwierdza, że omawiana droga jest wspólna dla  
                          wszystkich posesji znajdujących się przy tej drodze. Jest również drogą  
                          przeciwpożarową. Zapytuje czy nie będzie konfliktu gdy oddamy  
                          w użyczenie Leoni i zostanie zamknięta. 
                          Czy można oddać w użyczenie osobie fizycznej. 
                          Radca Prawny – Irena Ślęzak wyjaśniła, że można oddać w użyczenie 
                          osobie fizycznej. 
                          Burmistrz wyjaśnił, że na tej drodze nie ma ruchu. Raz w tygodniu  
                          z drogi tej korzysta nasza Spó łka Zakład Energetyki Cieplnej – dowóz 
                          mia łu do kotłowni.   
                          Poinformowa ł, że Leoni nie ma zgody na zakup działek i nie ma zgody  
                          na rozbudowę.       
                          Radny S ławomir Odrobiński zapytuje czy jest oświadczenie od właścicieli  
                          posesji, którzy korzystają z drogi, że wyrażają zgodę na oddanie w użyt- 
                          kowanie Leoni. 
                          Radny Grzegorz Więcek wnosi o zapoznanie Rady z projektem umowy  
                          na oddanie w użytkowanie omawianej drogi. 
                          Rada Miejska 14 g łosami „za”, 1 „wstrzymującym” podjęła uchwałę. 
                          Uchwa ła Nr XXXIII/280/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                     k) ustalenia nowych nazw ulic we wsi Kuźniki  (nr 231/2006) 
                          Sta łe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                          sesji.  
                          Jest również akceptacja Rady Sołeckiej na proponowaną nazwę ulicy. 
                          Rada Miejska jednog łośnie (15 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                          Uchwa ła Nr XXXIII/281/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                           Józef Czwordon – Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Gminy  
                           przedstawi ł następujące projekty uchwał w sprawie: 
                      l)  zmiany uchwały Nr XXX/250/2005 Rady Miejskiej z dnia 24 listopada               
                           2005 roku w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji       
                           Ostrzeszowa na lata 2006 – 2015 (nr 244/2006) 

                          Stałe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                          sesji.  
                          Rada Miejska jednog łośnie (15 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                          Uchwa ła Nr XXXIII/282/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                            ł) uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycjnego Miasta i Gminy       
                                Ostrzeszów na lata 2007 – 2013 (nr 245/2006) 

                          Stałe Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały pod obrady  
                          sesji.  
                          Rada Miejska jednog łośnie (15 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                          Uchwa ła Nr XXXIII/283/2006 stanowi załącznik do protokołu. 

 
Do p-ktu 11-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza odpowiadając na interpelacje wyjaśnił:    
                           - na kolejnej sesji zajmiemy się uchwaleniem regulaminu utrzymania czystości                     
                             Zwrócę uwagę, aby Straż Miejska zwróciła uwagę na przestrzeganie  
                             obowiązków przez osoby wyprowadzające psy,    

                     - Prezes Zakładu Oczyszczania - Paweł Szewczyk odpowie na kolejne sesji 
                       w sprawie cen na wysypisku śmieci, 

 



                     - w tym roku rozpocznie się budowa chodnika na drodze nr 11 w stronę 
                       Rogaszyc (gmina wykona oświetlenie, a właściciel drogi chodnik), 
                     - rozważymy propozycję radnego Henryka Kajser w sprawie parkingu  
                       przy Urzędzie. 
 

Do o-ktu 12-go Sprawy różne i informacje 
                           Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury,  
                           Sportu wyjaśnił, że Komisja Oświaty,...na wspólnym posiedzeniu z Komisją  
                           Planowania i Rozwoju oraz poszerzonym o Przewodniczących pozostałych  
                           sta łych Komisji Rady Miejskiej wybrali koncepcję na budowę krytej  
                           p ływalni w Ostrzeszowie. 
                           Radny S ławomir Odrobiński stwierdza, że w wyborze koncepcji na krytą  
                           p ływalnię winni decydować wszyscy radni. 
                           Radny Henryk Kajser popar ł przedmówcę. Podkreślił iż jest do duża inwe- 
                           stycja i wszyscy radni winni zadecydować o wyborze koncepcji. 
                           Radny Henryk Mackanić proponuje zwołanie sesji na temat wyboru koncepcji  
                           na krytą pływalnię.   
     
                           Obrady sesji opuścił radny Zygmunt Ostrowicz. 
                           
                           Mariusz Witek poinformował, że spotka się zespół w sprawie pozyskania  
                           środków z funduszu Leader +. 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt Oświadczenia Rady 
                           Miejskiej w sprawie gruntów Agencji Nieruchomości Rolnych w Poznaniu  

                     - położonych w Rogaszycach. 
                     Radny S ławomir Odrobiński stwierdza, że Rada winna dbać o interesy gminy  
                     i jej mieszkańców. 

                           Radny Henryk Kajser proponuje, aby 20% gruntów po by łym PGR powinno  
                           być na upełnorolnienie rolników we wsi Rogaszyce. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (14 głosów „za”) przyjęła oświadczenie, które  
                           stanowi za łącznik do protokołu. 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował: 
                           - z Burmistrzem uczestniczyliśmy w spotkaniu w sprawie remontu drogi nr 11 
                             w Ostrowie Wlkp.,  

                     - podobne spotkanie odbędzie się u nas w miesiącu kwietniu br., 
                     - w dniu 23 kwietnia odbędzie kolejny 42 Cross Ostrzeszowski, na który 
                        zaprosił, 
                     - kolejna sesja Rady Miejskiej odbędzie się w dniu 27 kwietnia br. godz.1000 

                           Przypomnia ł o składaniu oświadczeń majątkowych przez radnych – termin 
                           do 30 kwietnia br. 
                           Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oświaty 
                           zaproponowa ł w dniu 10 kwietnia br. o godz.1000 spotkanie wszystkich radnych  
                           w sprawie dokonania wyboru koncepcji na krytą pływalnię w Ostrzeszowie. 
                           Radni otrzymają pisemne zaproszenia. 
 
Do p-ktu 13-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XXXIII 
                           sesji Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęła 14 uchwał. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1415. 
 
 
 
                        Sekretarz         
                 obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej 
 
                          Marek Pohl 

 


